
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole a mateřské škole 

Na Daliborce, Hořice 

Na základě § 167 odst. 7) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším 

odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) bylo předsedou školské rady Ing. Tomášem Štayrem 

svoláno zasedání Školské rady Základní školy a mateřské školy Na Daliborce, Hořice  

Datum jednání: 13. června 2024 

Přítomní členové školské rady: Daniela Šulcová, Ing. Tomáš Štayr 

Neúčast: René Rejman, Mgr. Lada Štěpánková, Mgr. Šárka Válková, Mgr. Jiří John, 

Hosté: Bc. Jana Bouzková- místostarostka města Hořice, Mgr. Jan Sezima - ředitel školy,  

Program: 

1) Zahájení 

2) Průběh školního roku 2023/2024 

3) Stavební úpravy budovy základní školy 

4) Řešení dopravy u školky a školy 

5) Různé 

 

1)Zahájení  

Přivítání členů školské rady předsedou. 

2) Průběh školního roku 2023/2024 

Ředitel školy informoval školskou radu o průběhu školního roku a o výsledcích příjímacích 

řízení na střední školy.  

3) Stavební úpravy budovy základní školy 

Do prvního výběrového řízení na zhotovitele stavebních úprav (řešeno podkroví, odstranění 

závadných materiálů, požárně bezpečnostní řešení, bezbariérovost a další) se přihlásil pouze 

jeden zhotovitel, který následně nedoložil požadovanou kvalifikaci. Aktuálně je vypsáno 

opakované výběrové řízení na zhotovitele stavby.  

 

4) Řešení dopravy u školy 

 

Předseda školské rady Ing. Štayr informoval účastníky jednání o možnosti zapojit školu do 

projektu „Pěšky do školy“, který proběhne 16-20. září 2024. Cílem projektu je vybídnout děti 

a rodiče k cestě do školy pěšky, či na kole a zvýšit tak bezpečnost u školky a školy. Využívání 

udržitelných způsobů dopravy výrazně přispívá ke zdraví dětí, vytvoření příjemného místa a 

posiluje komunikaci rodič- dítě a mezi spolužáky. Registrace školy je bezplatná a je dostupná 

na https://aplikace.peskydoskoly.cz/view/list    

 

Dalším krokem řešení dopravní situace u školy, a tedy zvýšení bezpečnosti a komfortu 

pohybu dětí i veřejnosti, je: 

- vytvoření školního plánu mobility 

https://aplikace.peskydoskoly.cz/view/list


- zhotovení možnosti si bezpečně uložit kolo včetně doplňků (přilba, osvětlení, oblečení) 

- zavedení režimu školní ulice, kdy je ve dnech výuky od 7.15 až 8.15 hod. vjezd do okolí 

školy zakázán pro motorovou dopravu vyjma autobusů (část ulic Žižkova, Daliborka a 

Gothardská)   

 

7) Různé 

Ředitel školy Mgr. Sezima zmínil potřebu zatraktivnit a oživit prostory školního hřiště pro 

děti a mládež prostřednictvím umístěním herních prvků a atrakcí. Ing. Štayr v souvislosti 

s aktuální rekonstrukcí přiléhajících Smetanových sadů vyzdvihl potřebu nápaditého a 

esteticky a materiálově kvalitního provedení, které doplní a zkvalitní v současnosti vcelku 

sterilní prostor mezi školou a městským parkem.  

 

Za zdařilou realizaci a jako příklad hodný následování zmínil hřiště Vodní valy v Litomyšli. 

Řešení daného prostoru vzešlo z architektonické soutěže a významnou měrou jej jak finančně, 

tak i odborným vedením podpořila Nadace Proměny. Inspirovat se lze také botanickým 

centrem s herními prvky u Základní školy u Říčanského lesa v Říčanech. V případě 

Hořic se nabízí posílit vazbu hřiště na Smetanovy sady a udělat víceúčelový prostor  

veřejnosti více přístupný.  

 

Předseda poděkoval členům rady, zástupkyni města a vedení školy za spolupráci v uplynulém 

volebním období školské rady, kdy se povedlo zrekonstruovat školní hřiště a připravit projekt 

půdní vestavby a popřál nově zvolené školské radě a vedení školy úspěch v dalším rozvoji ZŠ 

a MŠ Na Daliborce.   

 

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Štayr 

Ověřila: Daniela Šulcová 

 

V Hořicích 20. 6. 2024     _________________________ 

   

        Ing. Tomáš Štayr, předseda  

     


